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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 6-6-2025 

Προς: Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι – Σπυρίδωνα Γεωργιάδη.  

Θέμα: Κρατικό Θεραπευτήριο Λέρου: Από την έλλειψη χρηστής διοίκησης στη διενέργεια ΕΔΕ και 

στα πορίσματα και τις ποινικές διώξεις που, μάλλον, καθυστερούν πολύ.  

Κύριε Υπουργέ, 

Την 21η Σεπτεμβρίου 2023, σχεδόν πριν δύο χρόνια, κατέθεσα προς το Υπουργείο σας την υπ’ αριθμ. 

808/21-9-2023 ερώτησή μου, θίγοντας ένα μείζονος σημασίας ζήτημα για τη λειτουργία του 

Κρατικού Θεραπευτηρίου Λέρου. Είχε τότε προσφάτως αντικατασταθεί ο Υποδιευθυντής της 

Τεχνικής Υπηρεσίας, ένα στέλεχος με εύσημα για τη δουλειά του, με εντάξεις έργων αρκετών 

εκατομμυρίων ευρώ στα προγράμματα «εξοικονομώ» και «ELENA» και με σημαντική συνεισφορά 

στην αναβάθμιση της μονάδας αξονικού και τεχνητού νεφρού του Κρατικού Θεραπευτηρίου Λέρου, 

για να τοποθετηθεί στη θέση του ένας.. Θεολόγος! Επρόκειτο για ακόμα μία «αξιοκρατική» 

τοποθέτηση, έπειτα από εκείνη που αφορούσε τη θέση του Διοικητή του Θεραπευτηρίου, στην 

οποία η Κυβέρνησή σας είχε διορίσει έναν συνταξιούχο πρώην Ναυπηγό.  Βεβαίως, έπειτα από τις 

πιέσεις μας προχωρήσατε στην αντικατάσταση του εν λόγω Διοικητή του Θεραπευτηρίου.  

Με άλλα λόγια, κρίθηκε ότι στην Τεχνική Υπηρεσία του Θεραπευτηρίου, η οποία σχετίζεται με την 

άρτια λειτουργία της μονάδας παραγωγής οξυγόνου, της μονάδας τεχνητού νεφρού και γενικά στα 

Η/Μ, μονάδες τόσο κρίσιμες για τη ζωή των ασθενών, πρέπει να προΐσταται ένας θεολόγος ως 

τεχνικός υποδιευθυντής, την ίδια ώρα που Διοικητής του θεραπευτηρίου ήταν ένα πρόσωπο που 

ομοίως ουδεμία σχέση και γνώση είχε επί του αντικειμένου που είχε κληθεί να υπηρετήσει.  

Οι ανωτέρω τοποθετήσεις είχαν ως επακόλουθο να υπογράφονται, κατά περίπτωση, όλες οι τεχνικές 

αναφορές και να καλύπτονται, κατά συνέπεια, οι δαπάνες των εκάστοτε τεχνικών έργων, χωρίς την 

υπογραφή εξειδικευμένου τεχνικού, παρά τη σχετική πρόβλεψη του Οργανισμού Λειτουργίας του 

Κ.Θ-Κ.Υ. Λέρου (Υ4α/οικ 112169 ΦΕΚ 3280 Β΄/10-12-2012), όπου στο άρθρο 16 ορίζεται ρητώς ότι 

στην Υποδιεύθυνση Τεχνικού προΐσταται υπάλληλος του κλάδου ΠΕ Μηχανικών,  εάν δεν υπάρχει 
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υπάλληλος του κλάδου ΤΕ Μηχανικών. Είχα επισημάνει, επιπλέον, ότι από τις πρώτες 

προτεραιότητες των ανωτέρω προσώπων ήταν η κατάτμηση έργου για την κατασκευή 13 ταφών, με 

κόστος διπλάσιο από ότι το αντίστοιχο πριν από 17 μήνες, αφού η προκήρυξη με αντικείμενο την 

κατασκευή 13 κτιστών ταφών είχε συνολική δαπάνη 23.763,232 ευρώ, όταν πριν 17 μήνες το ίδιο 

έργο αφορούσε 27 τάφους και είχε δαπανηθεί για αυτό το ποσό των 23.107,50 ευρώ.  

Επαναλαμβάνω τα ανωτέρω, διότι, αρχικώς, στα ερωτήματα που έθεσα τότε προς το Υπουργείο σας 

ουδεμία απάντηση έλαβα. Ουδέποτε απαντήσατε προς τους πολίτες της Λέρου εάν τα ανωτέρω δύο 

πρόσωπα έχαιραν της εμπιστοσύνης σας, όπως γιατί στην Τεχνική Υπηρεσία, σε μια θέση ευθύνης, 

ιδιαιτέρως κρίσιμη για τη λειτουργία του Θεραπευτηρίου, τοποθετήθηκε ένα στέλεχος χωρίς τα 

απαιτούμενα προσόντα. Ομοίως, ουδέποτε απαντήσατε οτιδήποτε σχετικώς με τις αποφάσεις των 

ανωτέρω προσώπων, που ήγειραν ερωτηματικά ως προς την εκ μέρους τους άσκηση χρηστής 

διοίκησης.  

Πέρα των ανωτέρω, είναι γνωστό πως στο «πολύπαθο», όπως αποδεικνύεται, νοσηλευτικό ίδρυμα 

της Λέρου, κατόπιν καταγγελιών της οικονομικής υπηρεσίας του, διεξήχθησαν Ένορκες Διοικητικές 

Εξετάσεις σε βάρος υπαλλήλων του νοσοκομείου επί προηγούμενης Διοίκησής του. Προσφάτως δε 

με την υπ’ αριθμ. πρωτοκ. 12/2025 από 14-5-2025 επιστολή τους, δύο ενώσεις εργαζομένων, ήτοι η 

Ένωση Υπαλλήλων Κρατικού Θεραπευτηρίου Λέρου και η Ένωση Ιατρών Κ.Θ. – Γ.Ν. – Κ.Υ. Λέρου - Κ.Υ. 

Πάτμου – Π.Π.Ι Λειψών και Αγαθονησίου (Ε.Ι.ΘΕ.Λ.), επανέφεραν προς το Υπουργείο σας το ζήτημα 

των διενεργηθεισών ως άνω Ε.Δ.Ε., απαιτώντας ενημέρωση σχετικώς με την πορεία τους και τα 

πορίσματά τους, με αυτονόητο τον σεβασμό στα προσωπικά δεδομένα των εμπλεκόμενων 

προσώπων. Όπως αναφέρουν στην επιστολή τους, είναι ιδιαιτέρως κρίσιμο, για λόγους διαφάνειας 

και εύρυθμης λειτουργίας του θεραπευτηρίου, να υπάρξει ενημέρωση για τα τυχόν εκδοθέντα 

πορίσματα. Επίσης, είναι ιδιαιτέρως σημαντικό, στο ανωτέρω πλαίσιο, να υπάρξει ενημέρωση, για 

λόγους δημοσίου συμφέροντος, σχετικώς με την πιθανή κοινοποίηση των πορισμάτων προς τις 

εισαγγελικές αρχές για τη διερεύνηση της τυχόν τέλεσης αδικημάτων σε βάρος των οικονομικών 

συμφερόντων του θεραπευτηρίου, αλλά και των πολίτων. 

Οι εργαζόμενοι του θεραπευτηρίου, όπως και οι πολίτες της Λέρου, δικαιούνται να γνωρίζουν, εάν 

ανάμεσά τους βρίσκονται εργαζόμενοι του θεραπευτηρίου, που θέτουν το προσωπικό όφελος ή 

οποιοδήποτε άλλο οικονομικό ή πολιτικό συμφέρον πάνω από το συμφέρον των ασθενών, πάνω 

από το κοινό καλό, πάνω από τη διασφάλιση της ομαλής λειτουργίας του ιδρύματος και της 

διαφάνειας σε ό,τι αφορά την οικονομική κατάσταση του θεραπευτηρίου, σε μια περίοδο που η 
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δημόσια υγεία δοκιμάζεται από τις ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό.  

Δεδομένου ότι στο Κρατικό Θεραπευτήριο Λέρου έχουν σημειωθεί περιστατικά αναξιοκρατίας και 

αδιαφάνειας με ευθύνη της Κυβέρνησή σας, για τα οποία ουδεμία απάντηση έχετε έως σήμερα 

δώσει.  

Δεδομένου ότι σε βάρος υπαλλήλων του νοσοκομείου έχουν πραγματοποιηθεί Ε.Δ.Ε., που αφορούν 

ενδεχομένως διασπάθιση δημοσίου χρήματος, οι οποίες Ε.Δ.Ε. προέκυψαν μετά από καταγγελίες 

της οικονομικής υπηρεσίας του θεραπευτηρίου.   

Δεδομένου ότι μέχρι σήμερα δεν υπάρχει ουδεμία ενημέρωση για την πορεία των Ε.Δ.Ε., την έκδοση 

τυχόν πορισμάτων, αλλά και τυχόν διερεύνηση ποινικών αδικημάτων.  

  

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Σε ποιό στάδιο βρίσκονται οι Ένορκες Διοικητικές Εξετάσεις σε υπαλλήλους του Κρατικού 

Θεραπευτηρίου της Λέρου για πιθανές οικονομικές παρατυπίες ; Έχουν εκδοθεί σχετικά πορίσματα;  

Έχει υπάρξει κοινοποίηση των πορισμάτων προς τις εισαγγελικές αρχές;  

2) Έχετε ενημερωθεί σχετικώς με το αντικείμενο των Ε.Δ.Ε.; Έχετε έρθει σε επαφή με τη 

Διοίκηση του νοσοκομείου προκειμένου να διασφαλίσετε ότι όσο εκκρεμεί η έκδοση πορισμάτων, 

η απασχόληση των τυχόν εμπλεκόμενων προσώπων δεν θα θέτει σε κίνδυνο την ομαλή λειτουργία 

του νοσοκομείου;  

 

Ο  Ερωτών Βουλευτής          

 Γεώργιος Νικητιάδης 

   

 




